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Vragen:

Dit voorjaar en zomer zijn er weer veel mensen getrouwd in Utrecht. Deels was dit nog een 
inhaalslag van de coronaperiode. Dat is natuurlijk mooi nieuws, maar wij hebben ook een signaal 
ontvangen dat er problemen waren met het aantal beschikbare Babsen (Buitengewoon Ambtenaar 
van de Burgerlijke Stand) vanuit de gemeente. 

1. Klopt het dat de gemeente naar trouwlocaties heeft gecommuniceerd dat in een bepaalde 
periodes geen bruiloften meer geboekt konden boeken, geen ceremonies meer gepland 
mochten worden, vanwege een tekort aan Babsen?

2. Heeft het college kennisgenomen van het feit dat er hierdoor sommige locaties minder 
aantrekkelijk werden voor stellen om daar te trouwen?

3. Klopt het dat de gemeente babsen inhuurt vanuit andere gemeenten? Zo ja, om welke 
aantallen gaat het? En hoe groot is het tekort aan eigen Babsen?

Je mag in Utrecht ook zelf een (niet-gemeentelijke) Babs meenemen naar je bruiloft. Er dient dan 
wel alsnog een ambtenaar (in de functie van bode) van de gemeente aanwezig te zijn. 

4. Klopt het dat de gemeente Utrecht vaak (of altijd) een Babs naar die bruiloften toestuurt in 
de functie van een bode? Is het niet verstandiger om hiervoor andere collega’s in te zetten, 
die deze rol op zich kunnen nemen, zodat we de Babsen beschikbaar houden voor andere 
bruiloften?
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